2011國際中小企高峰論壇 2011 World SME Summit
議程表Agenda
時間：2011年12月1日
地點：【高峰會】   香港會議展覽中心新翼1號展館研討室D (與國際中小企博覽同期舉行)
     【歡迎午宴】 香港灣仔港灣道一號會展廣場西南座7字樓 皇朝會  

Date  :  1 December 2011

Venue : 【Summit】Conference Room D, Hall 1, Hong Kong Convention and Exhibition Centre(concurrently with the World SME Expo) 
【Welcome Lunch】The Dynasty Club, South West Tower, Convention Plaza, 1 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong
	高 峰 論 壇  Summit

	2011/12/1 (星期四Thursday) 

	場次
Session
	時間
Time 
	活動內容
Event
	地點
Venue

	中小企國際博覽開幕典禮
Opening Ceremony of World SME EXPO


	9:30~10:00 AM
	中小企國際博覽開幕典禮
Opening Ceremony of World SME EXPO

(此開幕典禮由香港貿易發展局主辦)

(This ceremony is hosted by The Hong Kong Trade Development Council)
如出席此開幕典禮，敬請於上午9時20分到達
Please arrive at 9:20am if attending this opening ceremony


	香港會議展覽中心博覽道入口
Expo Drive Entrance, HKCEC

	報到
Registration
	10:00~10:30 AM
	報到
Registration
	香港會議展覽中心新翼1號展館研討室D門外
Entrance of Conference Room D, Hall 1,HKCEC

	開幕式
Opening Ceremony


	10:30~10:35 AM
	主持人開場
Opening by MC
楊全盛先生 
香港中小型企業總商會副會長
Mr. Eric Yeung 

Vice President, The Hong Kong General Chamber of Small and Medium Business

	香港會議展覽中心新翼1號展館研討室D

Conference Room D, Hall 1,HKCEC

	
	10:35~10:40 AM
	開幕致詞
Opening Remark
吳家榮先生
香港中小型企業總商會常務副會長兼高峰論壇籌委會主席
Mr. Eric Ng 
Executive Vice President, The Hong Kong General Chamber of Small and Medium Business and Chairman of World SME Summit Organizing Committee

	香港會議展覽中心新翼1號展館研討室D

Conference Room D, Hall 1,HKCEC

	
	10:40~10:45 AM
	開幕致詞
Opening Remark
蘇錦樑先生,JP 
香港特別行政區商務及經濟發展局局長
Mr. Gregory So,JP 

Secretary for Commerce and Economic Development

	香港會議展覽中心新翼1號展館研討室D

Conference Room D, Hall 1,HKCEC

	
	10:45~10:50 AM
	開幕儀式 及 大合照
Opening Ceremony and Photo Taking
	香港會議展覽中心新翼1號展館研討室D

Conference Room D, Hall 1,HKCEC

	 高峰論壇 – 攜手開拓新興市場
Summit - Partnering for Emerging Market Success 

	高峰論壇
Summit
	10:45~12:00 AM


	主持人：黃友嘉博士,JP 
香港中華廠商聯合會會長、芝加哥大學經濟學博士
Moderator: Dr. David Wong, JP 
President of Chinese Manufacturers' Association of Hong Kong PhD in Economics, University of Chicago
主講人：
第一部分
1/ 香港投資推廣署署長賈沛年先生
2/ 台灣經濟部中小企業處處長(現任APEC中小企業工作小組主席)賴杉桂博士
3/ 新加坡駐港領事館總領事 Dr. Ker Sin Tze
4/ 印度駐香港領事館商務領事

Mr. Chander Bhan
第二部分
1/ 智利駐港領事館總領事

Mr. Mario Ignacio Artaza 

2/ 英國駐香港總領事館副館長林博儒先生   Mr. Paul Lynch

3/ 土耳其駐香港領事館商務參贊Ms.Gülçin AYTEKİN 及上台代表Ali BEBA教授 (香港科技大學管理系客座教授、MBA顧問、亞洲家族商業和創業研究中心副主任) 

	香港會議展覽中心新翼1號展館研討室D

Conference Room D, Hall 1,HKCEC
香港會議展覽中心新翼1號展館研討室D

Conference Room D, Hall 1,HKCEC

	
	
	Speakers: 
1st Session
1/Mr. Simon Galpin, Director-General, Invest Hong Kong 
2/Robert Sun-Quae Lai, Ph.D., Director General, Small and Medium Enterprise Administration, Ministry of Economic Affairs, Taiwan (Chair of APEC SMEWG)
3/ Dr. Ker Sin Tze, Consulate General of Singapore Consulate General in Hong Kong
4/ Mr Chander Bhan,Consul (Commerence), Consulate General of India in Hong Kong
2nd Session

1/ Mr. Mario Ignacio Artaza, Consul in Charge of Consulate General of Chile in Hong Kong
2/ Mr Paul Lynch, Deputy Head of Mission, Director of Trade & Investment & Regional Director for Investment
3/ Commercial Attaché of Turkey - Ms.Gülçin AYTEKİN and Guest on stage Prof. Ali BEBA (Director of Entrepreneurship Center and Consultant of Business School of Hong Kong University Science and Technology) 

	

	答問環節

Q&A
	12:00~12:20 PM
	綜合討論
Discussion
主持人：黃友嘉博士,JP .

香港中華廠商聯合會會長
Moderator: Dr. David Wong, JP 
President of Chinese Manufacturers' Association of Hong Kong
	

	總結
Conclusion
	12:20~12:30 PM
	主持人結語
Conclusion 
主持人：黃友嘉博士,JP 
香港中華廠商聯合會會長
Moderator: Dr. David Wong, JP 
President of Chinese Manufacturers' Association of Hong Kong

	香港會議展覽中心新翼1號展館研討室D

Conference Room D, Hall 1,HKCEC

	歡迎午餐
Welcome Lunch
	13:00-14:30 PM
	午餐
Lunch 
主題演講
Keynote Speech
題目：十二五規劃下香港中小企在協助大陸企業走出去及國外企業走進去所擔當的角色
Topic：The Role of Hong Kong SME in assisting the mainland companies to go global and foreign companies to go into the Mainland during the China’s 12th Fiver Year Plan
	香港灣仔港灣道一號會展廣場西南座7字樓 皇朝會
The Dynasty Club, South West Tower,Convention Plaza, 1 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong

	圓滿
Closing
	14:30 PM
	
	


主辦單位：香港中小型企業總商會
協辦單位：中小企國際聯盟、香港中小企業促進協會、香港中小企業促進發展協會、香港中小企業發展促進會、香港中小企經貿促進會、香港中小型企業聯合會、國際中小企聯合商會
支持單位：香港貿易發展局、香港中華廠商聯合會
聯絡地址：香港九龍紅磡民裕街41號凱旋工商中心第一期11字樓D座 

電話：(852) 2325-9189  電郵：hkgcsmb@hkgcsmb.org.hk
傳真：(852) 2329-3749  網址：http://www.hkgcsmb.org.hk 
Organizers: The Hong Kong General Chamber of Small and Medium Business
Co-organizers: SME Global Alliance, Hong Kong SME Development Association, Hong Kong Association of Promotion and Development of SMEs, Hong Kong SME Development and Promotion Association, The Hong Kong (SME) Economic and Trade Promotional Association, Federation of International SME, Hong Kong Small and Medium Enterprises Association
Supporting Organization: The Hong Kong Trade Development Council, The Chinese Manufacturers' Association of Hong Kong
Contact Address: Flat D, 11/F, Phase 1, Kaiser Estate, 41 Man Yue Street,Hunghom, Kln.
Tel ：(852) 2325-9189  Email  ：hkgcsmb@hkgcsmb.org.hk
Fax：(852) 2329-3749  Website：http://www.hkgcsmb.org.hk
